

Title (en)

Portable dispensing device for a product, especially a cosmetic product.

Title (de)

Tragbare Spendevorrichtung für Erzeugnisse, insbesondere kosmetische Erzeugnisse.

Title (fr)

Dispositif distributeur de produit notamment cosmétique, portable.

Publication

**EP 0385879 A1 19900905 (FR)**

Application

**EP 90400590 A 19900302**

Priority

FR 8902840 A 19890303

Abstract (en)

This device is characterised in that it comprises a casing (1) comprising a receptacle body (3) adapted in order to receive the product to be dispensed, a lid (4), advantageously with automatic opening, which is mounted on the receptacle body (3) in a pivoting manner between a closure position and an opening position and can be locked in its closure position, and an actuating mechanism (6) for the locking of the lid in its closure position and its unlocking, as well as a means (2) for fastening the casing, advantageously on the arm of the carrier, such as a bracelet or strap. The invention can be used for the dispensing of suncream, for example for skiers. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif distributeur de produit notamment cosmétique, portable. Ce dispositif est caractérisé en ce qu'il comprend un boîtier (1) comportant un corps réceptacle (3) adapté pour recevoir le produit à distribuer, un couvercle (4) avantageusement à ouverture automatique, qui est monté sur le corps réceptacle (3), de façon pivotante entre une position de fermeture et une position d'ouverture, et est verrouillable dans sa position de fermeture, et un mécanisme d'actionnement (6) pour le verrouillage du couvercle dans sa position de fermeture et son déverrouillage, ainsi qu'un moyen de fixation (2) du boîtier, avantageusement sur le bras du porteur, tel qu'un bracelet ou une sangle. L'invention est utilisable pour la distribution de crème solaire, par exemple pour skieurs.

IPC 1-7

**A45C 13/34; A45D 33/33; A45D 40/22**

IPC 8 full level

**A45C 13/00** (2006.01); **A45D 33/33** (2006.01); **A45D 40/22** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A45C 13/007** (2013.01); **A45D 33/33** (2013.01); **A45D 40/22** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] US 4685558 A 19870811 - FILIZ ALAIN [US], et al
- [Y] CH 107096 A 19241016 - GERBER FRERES [CH]
- [A] US 2460444 A 19490201 - LYNN BERING
- [A] US 2990054 A 19610627 - GELLMAN ALLEN B
- [A] US 1804563 A 19310512 - MAX KLINE, et al
- [A] US 2642202 A 19530616 - COWAN CLIFTON J
- [A] FR 639919 A 19280702 - WERTHEIMER FRERES SOC

Cited by

US5620107A; FR2683798A1; WO2017168417A1; US10737872B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0385879 A1 19900905**; FR 2643799 A1 19900907; FR 2643799 B1 19921016

DOCDB simple family (application)

**EP 90400590 A 19900302**; FR 8902840 A 19890303